
Verslag Bewonersnetwerk Venlo-Zuid     7-12-2022 
 
Aanwezig: 28 personen 
Locatie: Ut Tref 
 

1. Welkom/vaststellen agenda 
De voorzitter opent met een woord van welkom. De agenda zal worden 
gevolgd, al is de volgorde iets anders dan gebruikelijk omdat de spreker bij 
agendapunt 2 meerdere afspraken heeft vanavond en graag als eerste wil 
beginnen.    

2. Opvang locatie vluchtelingen Emmastraat 
Edwin Vaassen van de gemeente Venlo vertelt over de opvanglocatie 
vluchtelingen in de Emmastraat. Hij schetst de totstandkoming en de 
achtergrond. Er is extra opvang van vluchtelingen vanwege de situatie in 
Oekraïne. Begin september werd de veiligheidsregio gevraagd om extra 
opvangcapaciteit. Het gebouw aan de Emmastraat was relatief gemakkelijk 
aan te passen. Daarom is hier de crisisnoodopvang voor een periode van 
drie maanden geopend met mogelijke drie maanden verlenging. 
De bouwtechnische aanpassingen waren eind oktober bijna gereed en er 
kon begin november een inloopmoment voor de buurt georganiseerd 
worden. Dat werd druk bezocht door meer dan 100 mensen. Daarvan 
boden zich verschillende mensen aan om te helpen met vrijwilligerswerk. 
Op 16 november werd eerste persoon verwelkomd en nu verblijven er 40 
personen uit ongeveer 10 verschillende landen en van verschillende 
continenten.  
Voor de communicatie kan de tolkentelefoon en google-translate uitkomst 
bieden. 
Kinderen gaan indien mogelijk naar school. Dat is verplicht in Nederland 
om dat aan te bieden. Daarvoor zal in de eerste instantie naar BS De 
Zuidstroom worden gekeken. Vaassen legt uit dat de vluchtelingen aan de 
Emmastraat al vlot de weg naar gebedshuizen en bibliotheek gevonden 
hebben. Naast de beveiliging 24/7, voor bewoners en omgeving, is ook de 
locatiemanager aanspreekbaar. De vergadering dankt Edwin Vaassen voor 
de uitleg. 

3. Ingekomen stukken 
-op 14 nov 2022 is de nieuwsbrief ‘Stand van zaken uitvoeringsplan 
parkeren’ binnengekomen. De vergadering bespreekt de inhoud van deze 
nieuwsbrief waarbij vooral leden van onze Werkgroep Parkeren het woord 
nemen. De Werkgroep heeft deze nieuwsbrief bekeken en constateert 
vooral dat de inhoud niet ingaat op de zorgpunten omtrent parkeren die het 
BNZV heeft ingediend bij de gemeente.  
-Omdat we het toch over parkeren hadden neemt één van de inwoners van 
het Nedinscoplein het woord om aan te geven dat de gemeente voor 
sommige bewoners aan het plein van plan is om de parkeervergunning in 
te trekken per 31-12-2022. Er ontstaat een korte discussie over de 
onduidelijkheid van het huidige parkeerbeleid gemeente Venlo. Het BNVZ 
biedt de bewoners hulp aan. Een oplossing volgens velen kan zijn om de 
parkeerplaatsen in enkele straten in Venlo-Zuid (Mariastraat, 
Cuypersstraat, Sophiastraat) die de Gemeente Venlo verkoopt aan 
ondernemers binnenstad om die vrij te geven voor omwonenden. Een van 



de aanwezigen merkt ook op dat veel ‘gewone’ parkeerplaatsen verloren 
gaan aan plekken voor oplaadbare auto’s. 
In de komende Wijkkrant zal ook een stuk worden opgenomen over het 
nieuwe parkeerbeleid en de belangen voor een deel van Venlo-Zuid. 
  

4. Mededelingen       
- vacature(s) bestuur BNVZ) 
De voorzitter schetst hoe lastig het werven van nieuwe bestuursleden 
verloopt. Het bestuur is daarom blij dat oud-voorzitter en kartrekker van de 
Werkgroep Venlo-Zuid Schoon Ed Bastiaans zich gemeld voor een 
bestuurszetel. Hij wordt tijdens de vergadering voorgedragen als kandidaat 
en bij meerderheid aangenomen. 
De voorzitter zegt toe om in de toekomst schriftelijk te stemmen over 
nieuwe bestuursleden. Een van de inwoners vroeg daar om. Ed Bastiaans 
neemt kort het woord en wordt met een applaus welkom geheten in het 
bestuur. Er is nog steeds 1 bestuurszetel vacant. Kandidaten zijn welkom. 
- Vergadering niet in Zuidpilaar maar in Ut Tref. De secretaris kreeg vorige 
week ook te horen dat het vergaderen op de Zuidpilaar voortaan niet meer 
kon plaatsvinden als voorheen. Na het terugtreden van dhr. Kol per 1 
oktober is de organisatie op de Zuidpilaar veranderd. Voortaan moeten de 
gebruikers de tafels en stoelen zelf gereedzetten en weer terugzetten en 
de zaal veegschoon opleveren. Omdat de secretaris dit op zo’n korte 
termijn niet georganiseerd kon krijgen, is er voor deze keer naar een 
andere vergaderlocatie gezocht. Gelukkig waren we welkom in het 100-
jarige Ut Tref. Het bestuur zal met de gemeente communiceren over de 
nieuwe gang van zaken in De Zuidpilaar. Op vraag of er een groepje 
mensen bereid is om elke keer tafels en stoelen gereed te zetten meld 
niemand zich. Het bestuur zal laten weten hoe dit afloopt en wat de 
vergaderlocaties in de toekomst zijn. 

5. Verslag van 6-9-2022 (meegestuurd bij de uitnodigingen) 
Uit de vergadering komen geen aanvullingen/wijzigingen.  
  

6. Stavaza (stand van zaken) is meegestuurd bij de uitnodigingen. 
Bij het onderwerp speeltuin Hagerweike wil de stadsdeelmanager 
corrigeren en verduidelijken dat het proefproject om op zaterdagavonden 
het jeugdhonk in Hagerweike voor jeugd open te stellen een pilot is van het 
Bestuur van Hagerweike en geen initiatief is van Incluzio of de gemeente. 
Het bestuur zal dat aanpassen. 
Iit de vergadering komt de vraag waarom het Hagerweike in het voorjaar zo 
weinig open was. Ook dat zal worden teruggekoppeld.    

7. Presentatie Hoogwaterplan  
Jan Zwanenburg van de gemeente Venlo geeft een presentatie over de 
communicatieplannen in de toekomst bij eventueel Hoogwater van de 
Maas. Enkele wijkraden/dorpsraden in Venlo hebben al Werkgroepen 
Hoogwater. BNVZ wil ook zo’n werkgroep gaan vormen. 
Het streven is om tot één communicatiepunt te komen per wijk/dorp.  
Zwanenburg laat enkele websites zien die beter inzicht moeten geven over 
NAP-hoogtes en waterstanden per adres. Dit om mis-informatie in de 
toekomst te voorkomen.   
Voor 8 gebieden in de gemeente Venlo wil de gemeente draaiboeken 



opstellen die gebruikt kunnen gaan worden. Venlo-Zuid is hier ook aan 
toegevoegd. Weliswaar is het risico wat lager omdat er nu dijken liggen 
langs de Maas in onze wijk maar als er water (doorheen) komt is de impact 
des te groter.  
Vraag vanuit de vergadering wat er gebeurt met de grondwaterstanden. 
Dhr Zwanenburg zal hier later antwoord op laten geven via het verslag. 
Er bestaat een ad hoc werkgroep die twee maanden geleden voor het 
eerst bijeen is geweest en wellicht is het mogelijk om hieruit een werkgroep 
Hoogwater voor Venlo-Zuid te vormen. 

8. Werkgroepen IJsvogelstraat/Kraanvogelstraat/Lepelaarstraat 
Sandy Schell van de werkgroep heeft een presentatie gemaakt en vertelt 
hoe e.e.a. verlopen is na het gereedkomen van de nieuwbouw in dat 
gebied. Er bestond verschil van inzicht in de visie tussen de afdeling groen 
van gemeente en bewoners maar na enkele gesprekken en een 
bijeenkomst in de Zuidpilaar is er toch een gezamenlijk plan. Sandy loodst 
ons lang diverse foto’s van hoe het was en hoe het wordt. Een 
vertegenwoordiger van Incluzio reageert met het aanbod om jongeren te 
laten helpen bij het maken van vogelhuisjes ed. 
Enkele bewoners reageren positief op de positieve presentatie en Sandy 
krijgt applaus.  

9. Data vergaderingen 2023 voorstel:    
8 maart, 7 juni, 6 september en 6 december 2023 
Dit voorstel wordt overgenomen, op die woensdagen. De voorzitter vraagt 
ook nog aandacht voor de schoonmaakactie van zaterdag 15 april 2023. 

10. Rondvraag 
Peter Bastiaens geeft laatste stand van zaken over de plannen voor het 
oude veilingterrein hoek Tegelseweg/Hagerhofweg en meldt dat het 
Bewonersnetwerk daar ook over zal worden geïnformeerd. In kwartaal 1 of 
kwartaal 2 van volgend jaar komen er zogenaamde Doe-tafels over de 
invulling van dit gebied. 
Gerard Cornelissen vraagt aandacht voor een boek ‘175 Jaar ijzersterk’ 
over de voormalige IJzerfabriek Van de Loo aan de huidige 
Regentessestraat geschreven door Paul Seelen. 
Joep Caubo geeft aan dat hij graag vaker opruimacties in het gebied 
Tegelseweg/Roermondsestraat wil zien. De werkgroep Venlo-Zuid-Schoon 
staat altijd open voor aanmeldingen van bewonersgroepen die willen 
opruimen. Zij ondersteunt dat altijd met materialen.   
    

11. Afsluiting 
De voorzitter sluit de vergadering even na negenen.   
      

 
 

Actielijst: 

ACTIE DOOR WIE WANNEER KLAAR 

Gemeente schrijven over 
werkwijze Zuidpilaar 

Bestuur ASAP 



Uitzoeken hoe het met de 
grondwaterstanden is in 
de kop van de wijk. 

Jan van Zwanenburg ASAP 

Vorming van Werkgroep 
Hoogwater 

Bewoners en BNVZ In 2023 

Stemmen voortaan 
schriftelijk 

Bestuur toekomst 

Spreker uitnodigen over 
plannen Oude 
Veilingterrein 

BNVZ en 
stadsdeelmanager 

8 maart 

Waarom was Hagerweike 
zo weinig open in 
voorjaar? 

Bestuur Hagerweike 8 mrt 

Aanpassen Stavaza BNVZ secr 8 mrt 

   

 


